

Australian Embassy - Riyadh السفارة الأسترالية – الرياض

LETTER OF NO OBJECTION

خطاب عدم ممانعة

الى من يهمه الامر،

TO WHOM IT MAY CONCERN

The Australian Embassy in Riyadh wishes to advise that Australian citizens do not require approval from the Australian Government for any of the following activities including but not limited to:

- Travelling to or through any country permitted under Australian law, or apply for a relevant visa
- Pursuit of education or exchange study program, in Saudi Arabia, Bahrain, Oman and Yemen
- Purchasing, transferring, exporting, or selling motor vehicles
- Obtaining / replacing a driving licence
- Opening / closing bank accounts
- Transferring Saudi / Bahraini / Omani / Yemeni residence permits from/to a foreign passport
- Confirmation of domicile or marital status
- Sponsoring an Australian or non-Australian family member for visa purposes, and
- Applying to change their name.

The Australian Embassy respectfully informs all relevant departments that it does not issue individual letters of no objection or supporting letters for Australian citizens to pursue any of these activities in Saudi Arabia, Bahrain, Oman and Yemen. Kindly consider this note as the assurance that the Australian Government has no restrictions for Australian citizens who wish to pursue these activities.

Consular Section
Australian Embassy, Riyadh
5 August 2025

تفيد سفارة أستراليا بالرياض بان المواطنين الاستراليين لا يحتاجون الحصول على موافقة سفارة أستراليا/الحكومة الأسترالية للقيام باي نشاط من الأنشطة التالية وليس على سبيل الحصر:

- السفر الى او من خلال أي بلد يسمح السفر اليه بموجب القانون الأسترالي، او التقدم للحصول على تأشيرة ذات صلة؛
- الالتحاق بالتعليم الدراسي او ببرنامج تبادل الطلبة في المملكة العربية السعودية/ البحرين/ عمان/ اليمن؛
 - شراء سيارة، او نقل ملكية، او تصدير، او بيع مركبة؛
 - . الحصول على/استبدال رخصة قيادة؛
 - فتح / إغلاق الحسابات المصرفية؛
- نقل أقامه سعودية، او بحرينية، او عمانية، او يمنية من / الى جواز سفر أجنبي؛
 - التأكد من مكان السكن أو الحالة الاجتماعية؛
- كفالة أحد افراد الاسرة من حاملي الجنسية الأسترالية أو غير الأسترالية لأغراض التأشيرة؛
 - التقدم بطلب لتغيير الاسم.

نتشرف السفارة الأسترالية بإفادة الجهات المعنية بأنها لا تصدر خطابات عدم ممانعة للأفراد أو خطابات داعمة للمواطنين الأستراليين للقيام او لمتابعة أي من نشاط من هذه الأنشطة في المملكة العربية السعودية، والبحرين وعمان واليمن. كما نرجو النظر واعتبار هذه الخطاب تأكيدا على أن الحكومة الأسترالية لا تفرض قيودا على المواطنين الأستراليين الذين يرغبون في القيام او متابعة هذه الأنشطة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

القسم القنصلي السفارة الأسترالية بالرياض 5 أغسطس 2025

Australian Embassy, Diplomatic Quarter, Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia Telephone: 966 11 2500900 Facsimile: 966 11 2500902